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 لمؤهلاتا

 م.2010السودان  -جامعة النيلين دكتوراه الفلسفة في المحاسبة،  -

 م.2002السودان  -ماجستير المحاسبة والتمويل، جامعة السودان للعلوم والتكنولوجيا  -

 م.1997السودان  -بكالوريوس المحاسبة بتقدير ممتاز مع مرتبة الشرف، جامعة النيلين  -

  لإهتمامات البحثيةا

 محاسبة التكاليف والمحاسبة الإدارية. -

 المالي.التحليل  -

 النشر العلمي 

نموذج مقترح لتطوير تحليل انحرافات التكاليف المعيارية في ضوء مستجدات بيئة التصنيع الحديثة، ورقة 

 م(.2010بحثية مقدمة في مؤتمر الدراسات العليا الثاني )الخرطوم، جامعة النيلين 

 الأنشطة الأخرى

م وحتى 2020، العلوم الإدارية، جامعة نجران بكليةرئيس المعيار الرابع )الطلاب( بقسم المحاسبة  -
 .الآن

 .م وحتى الآن2020 ،مشرف وحدة الإرشاد الأكاديمي بكلية العلوم الإدارية، جامعة نجران -
 .م وحتى الآن2021بكلية العلوم الإدارية، جامعة نجران، يناير بقسم المحاسبة منسق التطوير والجودة  -
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Professional Summary 

 

Qualifications   

- Ph.D. in Accounting - Elneelain University, 2010. 
- Master in Accounting & Finance, Sudan University of Science & Technology, 2002. 
- Bachelor in Accounting (With honor) - Elneelain University, Faculty of Commerce, 

1997. 

Research Interests  

Cost Accounting & Administrative Accounting. 

Financial Analysis. 

Publications  

- A proposed model for developing the analysis of standard cost deviations in the 
light of the modern industrial environment, research paper presented at the 
second graduate conference, Elneelain University. Khartoum, Sudan 2010. 

Other Activities 

- The Head of the Committee of the fourth criterion (Learning and Education), 
Accounting Department, Faculty of Administrative Sciences, Najran University. 

- Supervisor of the Academic Guidance Unit, Faculty of Administrative Sciences, 
Najran University, July 2018 until now. 

- Development and Quality Coordinator of Accounting Department, Faculty of 
Administrative Sciences, Najran University, Jan. 2021 until now. 
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